

APPLICATION FOR APPROVAL OF ADDRESS FOR SERVICE

I, _____, am _____ (an owner or other person claiming an interest in land), and I hereby apply to the Registrar of Land Titles for approval of service of a notice referred to in subsection 149(1) of the *Land Titles Act* on _____ (state name of caveator) by registered mail at the following address: _____ (state full postal address for service of notice).

1. The legal description of the affected land is as follows:
(attach legal description)

2. My interest in the land is as follows:
(state nature of interest)

3. The details of the registration of the caveat under Section 59.2 that is the subject of this application are as follows:

Registration number: _____

Registration date: _____

Name of caveator: _____

4. The reasons to believe that service of the notice will likely be effective are set out in the Statutory Declaration of _____ attached to this application.

Date

(Signature)

DEMANDE D'APPROBATION DE L'ADRESSE DE SIGNIFICATION

Je soussigné(e),, suis.....(propriétaire ou autre revendiquant d'un intérêt foncier), et demande par les présentes au registrateur des titres de biens-fonds d'approuver la signification de l'avis visé au paragraphe 149(1) de la *Loi sur les titres de biens-fonds* à (nom de l'opposant) par courrier recommandé à l'adresse suivante :..... (adresse postale complète pour la signification de l'avis).

1. La désignation légale du bien-fonds visé est :
(joindre la désignation légale)
2. Mon intérêt foncier est :
(énoncer la nature de l'intérêt)
3. Les détails de l'enregistrement de l'opposition selon l'article 59.2, que vise la présente demande, sont :
Numéro de l'enregistrement :
Date de l'enregistrement :
Nom de l'opposant :
4. Les motifs à l'appui de la croyance que la signification de l'avis sera vraisemblablement efficace sont mentionnés à la déclaration solennelle de, jointe à la présente demande.

.....
Date

.....
(Signature)